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městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 8. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 09.03.2016 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: 13 členů zastupitelstva 

0 zástupci městských obvodů 

0 ředitelé podniků 

0 zástupci odborů 

ostatní 

(viz. prezenční listina) 

Omluveni: Mgr. Květoslava Sedláčková 

MUDr. Pavel Piatkovský 

Neomluveni:  

Zahájení: 17,00 hod. 

Přestávka:  

Ukončení: 18,10 hod. 

Zapisovatel: Ing. Eliška Prymusová 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 



 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Materiál č. ZMOb/0005/16     Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Změna materiálu č. ZMOb/0010/16, která již byla včas všem zaslána. 

Zápis z jednání finančního výboru.  

 

 
 

Materiál č. ZMOb/0002/16 

Schválení programu zasedání 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. seznámil přítomné s programem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0077/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0003/16 

Určení ověřovatelů zápisu 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Dagmar Illichmannová a Mgr. Petra Jurošková. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 2 

(Illichmannová, Mgr. Jurošková). 

Bylo přijato usnesení č. 0078/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0004/16 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Oba ověřovatelé zápisu 7. zasedání zastupitelstva městského obvodu sdělili, že zápis je 

v pořádku a ostatní zastupitelé k zápisu neměli výhrad. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0079/ZMOb-Mich/1418/8 

 

 



Materiál č. ZMOb/0005/16 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. uvedl a upřesnil jednotlivé body zprávy o činnosti orgánů městského 

obvodu, kde informoval přítomné o práci rady městského obvodu, volnočasových a kulturních 
akcích. 

Uvedl mj., že byly vytištěny a svázány kroniky městského obvodu za léta 2009-2015. Je možno je 
shlédnout v kanceláři starosty městského obvodu. 

Dagmar Illichmannová vznesla dotaz, proč jsme nesouhlasili s umístěním odplyňovacích vrtů. 

Starosta městského obvodu odpověděl, že navržené odplyňovací vrty zasahují nevhodným 

způsobem do našich pozemků. V jednom případě dokonce k výronu plynů nedochází na našich 

pozemcích, ale na pozemcích soukromého vlastníka, který s těmito vrty na svých pozemcích 

nesouhlasí. Žádná další alternativa nám nebyla navržena. Na výzvu k předložení alternativního 
řešení nebylo reagováno. Je ale důležité problém řešit. 

Dagmar Illichmannová poznamenala, že podle sdělení jednoho z jejích již nežijících předků 
žijeme na časované bombě. 

Zdeňka Muchová vznesla dotaz, zda novela OZV č. 9/2012, kterou se upravuje trvalé označování 

psů je návrhem Magistrátu města Ostravy. 

Starosta městského obvodu sdělil, že ano. 

Zdeňka Muchová byla rozhořčena, že na magistrátu by si měli uvědomit, že pokud dají určitý 
pokyn, aby dali lidi na přestupky, nemají hned po 3 letech OZV měnit a udělovat výjimky. 

Starosta městského obvodu připomenul, že se jedná o návrh změny OZV, který byl zaslán 

městskému obvodu k připomínkovému řízení. Pouze jsme dali kladné stanovisko. 

V této souvislosti starosta městského obvodu sdělil, že zvítězil v anketě „Čipák roku“ – diplom 

lze shlédnout v jeho kanceláři. Na základě dotazu Ing. Daška také upřesnil, čeho se tento diplom 
týká. 

O slovo se přihlásil Marek Kacíř (občan Michálkovic). Sdělil, že na křižovatce ulic Rajská a 

Kamarýtova vyvěrá splašková voda. Kanalizace zde není. Dotaz – co uděláme s vyvěrající 
splaškovou vodou? 

Místostarosta uvedl, že podnět již před časem přišel. Proběhlo šetření, kdy ale při odkrytí 
pravděpodobného výronu vody bylo zjištěno, že to není splašková, ale hnijící dešťová voda. 

Pan Kacíř oponoval, že byla po tři roky sucha, je divné, že se voda objevila. Dotázal se, zda toto 

bude úřad řešit nebo má dát podnět na Magistrát města Ostravy, odbor životního prostředí. Jakým 
způsobem má docílit toho, aby evidentní splašková voda netekla po ulici? 

Místostarosta sdělil, že řešení jsme hledali, ale nevíme, odkud to teče. Je to voda spodní ne 

povrchová. 



Pan Kacíř sdělil, že tato voda tam byla vždy, vodu je potřeba dostat do nějakého trativodu nebo 

potrubí. Upřesnil, že když si jeden pán vystavěl vilku a vytvořil okrasný plotek, zasypal příkop, 
kam voda původně tekla, a poté začala téct voda po cestě. 

Místostarosta přislíbil, že problém bude znovu předložen příslušnému zaměstnanci úřadu 

městského obvodu. Další možností je, ve spolupráci s odborem ochrany životního prostředí 

Magistrátu města Ostravy, provést vrt, kterým by tato voda zpátky vsakovala do propustných 
vrstev, pokud se ovšem nejedná o splašky. 

Dalším problémem, který pan Kacíř uvedl, je oprava ulice Charvátova. Sdělil, že do kopečku se 
nedá jezdit autem tak, aby se dalo vyhnout dírám. 

Místostarosta uvedl, že s opravou se počítá dál. Je v plánu jako prioritní pro tento rok. Záleží na 

finančních prostředcích. Pokud se podaří finance získat, provede se částečná nebo kompletní 

oprava. 

Starosta upřesnil, že cesty městského obvodu se průběžně opravují, bohužel stav vozovek není 

zcela dobrý a ještě se nedostalo na všechny. Tato cesta opravdu patří mezi priority.  

Pan Kacíř namítl, že se v minulosti udělal jen pásek a to je vše. Frekvence automobilů je zde 
opravdu velká. 

Místostarosta upřesnil, že tato část ulice v minulosti v prioritách nebyla. Nyní ale prioritou je. 
Z našich finančních prostředků se opravil pás, kde byl propad nejmarkantnější. 

Pan Kacíř poznamenal, že firma, která toto opravovala, jestli řekla, že to opravila, tak nás tahala 

za nos. Neví, jestli se na to někdo byl podívat. Sdělil, že má fotografie z jara. Jsou tam 
osmicentimetrové díry. 

Místostarosta upřesnil, že vždy kontrolujeme zhotovenou opravu, kvalitu i stav provedení. 

Starosta sdělil, že ulice Charvátova má dva úseky a kompletně byla opraven úsek kolem rybníka. 

Oprava druhého úseku byla jen provizorní. Bohužel vše nejde hned. Nemáme žádnou radost 

z tohoto stavu. Známe stav komunikací, máme jejich fotografie, a když řekneme, že je to priorita, 
pak opravdu je. 

Pan Kacíř tedy uvedl, že je rád, že ul. Charvátova je v prioritách, a že oprava se bude provádět 

jako jedna z prvních. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0080/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0001/16 

Záměr prodeje části pozemku parc. č. 635/10 v k.ú. Michálkovice 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. předal slovo Ing. Vladimíru Kozlovi, který materiál upřesnil. 



Bez diskuse. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0081/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0006/16 

Záměr prodeje pozemku parc. č. 17/52 v k.ú. Michálkovice 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. předal slovo Ing. Vladimíru Kozlovi, který upřesnil, že jde o 

parčík vedle ul. Pavelské. Městský obvod má záměr tento pozemek upravit a využívat dále 

jako klidová zóna. Pro účely parkování tuto žádost odmítáme. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0082/ZMOb-Mich/1418/8 

Materiál č. ZMOb/0007/16 

Žádost o stanovisko k záměru prodeje pozemků parc. č. 570/7, parc. č. 570/8 a parc. č. 571/4 

Ing. Vladimír Kozel uvedl, že pozemky na konci ul. Lesní jsou vedeny jako stavební 

pozemky. V žádném případě tyto pozemky nechceme prodat. 

Ing. Dašek poznamenal, že jej překvapilo, že žadatelé chtějí příjezd v takovém rozsahu. 

Starosta městského obvodu sdělil, že je to jistě typický developerský projekt. Pokud by se tyto 

pozemky měly prodávat, pak městský obvod raději prodá pozemky přímo stavebníkům. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0083/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0008/16 

Poskytnutí dotace na akci Firefest Ostrava 2016 

Materiál přiblížil starosta městského obvodu. Sdělil, že pořadatel se včas nepřihlásil do 

výběrového řízení v rámci dotačního programu, ale dotaci lze poskytnout jako individuální. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0084/ZMOb-Mich/1418/8 

 



Materiál č. ZMOb/0009/16 

Poskytnutí dotace NPÚ, Důl Michal - osvětlení návštěvnické trasy 

Materiál přiblížil starosta městského obvodu. Sdělil, že z hlediska cílů programů nebyl 

zařaditelný do dotačních programů, ale dotaci lze poskytnout jako individuální. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0085/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0010/16 

Poskytnutí dotací z rozpočtu MOb Michálkovice (dle vyhlášeného programu) 

Materiál uvedl starosta městského obvodu, s tím, že ozřejmil, že ve žlutém sloupečku 

materiálu je návrh, o kterém by se mělo hlasovat. 

Jakub Sedláček se dotázal, co to je Veteran Rallye. 

Starosta městského obvodu sdělil, že se jedná o novou akci, což je vždy svým způsobem krok 

do neznáma a přiblížil konkrétně tuto akci. 

Zdeňka Muchová se dotázala, co je Český korfbalový svaz. Dotace je dost vysoká, když o 

tom nic nevíme. 

Starosta městského obvodu objasnil činnost svazu s tím, že děti korfbal baví, je to novinka. 

Projekt je takový, že by nakoupili vybavení a instruovali tělocvikáře. 

Ing. Dašek poznamenal, že je to zajímavý sport a je dobré jej podpořit. Zapojí se kluci i 

děvčata. Je potřeba děti přivést k pohybu a odlákat je od televize a podobných zařízení. 

Mgr. Jurošková sdělila, že byla ve skupině, která hodnotila projekty. Počáteční investice je 

sice vysoká, ale veškerý nakoupený majetek zůstane škole, tělocvikáři budou proškoleni. Oni 

z toho v podstatě nemají nějaký zisk. 

Petr Polach souhlasí s Mgr. Juroškovou a dále navrhuje přidat na Michálkovický den dětí 

finanční částku 8.000,- Kč. 

František Bolfík sdělil, že se zdrží hlasování. 

Ing. Peterek žádá o sdělení výběrového klíče, podle kterého jsou schvalovány částky dotací. 

Těžko totiž bude hasičům vysvětlovat, proč fotbalisti dostali o 5.000,- Kč více oproti 

loňskému roku a hasiči ne. 

Starosta městského obvodu sdělil, že komise také vycházela ze zveřejněných dotací ze 

statutárního města Ostravy, kde SDH Michálkovice podle zveřejněných informací má získat 

výrazně vyšší dotaci než v minulosti, a otevřel se tak prostor pro podpoření nových projektů u 

nás. 



Ing. Dašek prohlásil, že hasiči dosáhli opravdu dobrých výsledků za minulé období. 

Mgr. Jurošková sdělila, že členové pracovní skupiny to nechápali jako krok proti hasičům. 

Naopak poděkovala hasičům za jejich obrovskou pomoc při zapojení do akcí městského 

obvodu a za jejich aktivitu. Motivem bylo jen a jen to, aby se podpořily i jiné aktivity 

žadatelů. 

Eva Ondrušková se dotázala, proč se fotbalistům má přidat? Hasiči jsou viditelnější. 

Zdeňka Muchová poznamenala, že by se mělo hlasovat o každém návrhu zvlášť. 

Starosta městského obvodu tedy podal pozměňovací návrh: 

na akci „Michálkovický den dětí 2016“ – 23.000,- Kč 

na akci „Michálkovičtí soptíci 2016“ – 25.000,- Kč 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 1 (Bolfík). 

Bylo přijato usnesení č. 0086/ZMOb-Mich/1418/8 

Materiál č. ZMOb/0011/16 

Plnění rozpočtu 

Materiál uvedl starosta městského obvodu. 

Ing. Dašek uvedl, že některé plánované položky rozpočtu nebyly naplněny s výraznou 

procentní ztrátou – proč jsme si dávali takové cíle. Konkrétní případ nemůže uvést, protože si 

materiály ponechal v autě. 

Starosta městského obvodu sdělil, že toto bude stejně předmětem jednání na dalším zasedání 

zastupitelstva v červnu, kde se bude v podstatě totéž projednávat, ale s podrobnějším 

rozborem. Necháme připomínky tedy na příští jednání ZMOb. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0087/ZMOb-Mich/1418/8 

 

Materiál č. ZMOb/0012/16 

Činnost Kontrolního výboru Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice 

Materiál uvedl starosta městského obvodu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 1 

(Muchová). 

Bylo přijato usnesení č. 0088/ZMOb-Mich/1418/8 



Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Diskuse – Různé 

Starosta městského obvodu otevřel diskusi a vyzval přítomné, aby sdělili své podněty. 

Ing. Peterek sdělil, že SDH Michálkovice získal nové hasičské auto, na které se přítomní 

mohou podívat – stojí před úřadem. 

Starosta městského obvodu poznamenal, že byl přítomen na slavnostním předávání nových 

automobilů hasičům. 

Dagmar Illichmannová se dotázala, proč do Michálkovic nejezdí trolejbusy. 

Odpověděl starosta městského obvodu. Z důvodu nedostatku řidičů. Je prováděn také repas 

trolejového vedení, což bude co nejrychleji dořešeno. 

Ing. Kašpárek upřesnil, že řidiči trolejbusů musí mít dle nových předpisů zkoušky i z hlediska 

obsluhy elektrických zařízení. Z důvodu této komplikace je nedostatek řidičů. Také se 

rozšířily linky trolejbusů na Hranečník. 

Ing. Dašek se dotázal, zda neexistuje harmonogram výstavby kanalizace na ul. Sládečkova. 

Místostarosta sdělil, že stavebníkům dělá problémy halda, kde se provádějí práce velmi těžko. 

Před zimou 2015 jim vznikl skluz. S pracemi se bude pokračovat na jaře nejdříve koncem 

března začátkem dubna 2016. Zatím se neví, kdy práce budou hotovy. 

Zdeňka Muchová se dotázala, zda má pokračování jednání o koupi domu od RPG Byty, s.r.o. 

Okna byla vyměněna i v bytě, který nebyl obsazený. 

Starosta městského obvodu sdělil, že tuto záležitost máme stále v zásobníku, koupi stále 

zvažujeme. Možná se otevře dotační titul na pořízení bytových domů. Vypadá to, že by se do 

projektu sociálního bydlení vešla velká část populace. Výzvy zatím nejsou hotové. 

Místostarosta upřesnil, že dohoda s majitelem byla, že v tomto domě v rámci ceny, na které 

jsme se dohodli, vymění okna, která jsou původní. 

Starosta městského obvodu shrnul přijatá usnesení a zasedání zastupitelstva ukončil. 

 

Závěr 

Usnesení z 8. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0077/ZMOb-

Mich/1418/8 do č. usnesení 0088/ZMOb-Mich/1418/8 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 



 

 Ověřovatelé zápisu: 

 

Dagmar Illichmannová  ……………………………………….. 

 

Mgr. Petra Jurošková ……………………………………….. 

 

 

 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


